
Referat af bestyrelsesmøde i AAB afd. 41 2. okt. 2023 

 

Tilstedeværende: Camilla Halberg, Christian Schönbeck, Zulekha Nasreen og Jesper Vind. 

 

A. Evaluering af afdelingsmøde. 

Beretning bør sendes ud skriftligt før næste afdelingsmøde og kort opsummeres mundtligt til 

afdelingsmødet. 

Beboerlister skal fremskaffes inden mødet. 

 

B. Fremtidig rollefordeling i bestyrelsen. 

Jesper sender indkaldelser og dagsorden en uge før hvert bestyrelsesmøde og så har man to 

dage til at komme med ekstra punkter. 

Alle bestyrelsesmedlemmer kan besvare beboerhenvendelser på mailen, men cc de andre 

medlemmer. 

 

C. Internet. 

Vi laver aftale med Fiberby om at hver husstand kan tilmelde sig 1000/1000 Mbit til en pris af 

85 kr. per måned. Dette gælder kun for Ragnhildgade. 

 

D. Renovering af køkkener. 

AAB vender tilbage med forslag til plan for køkkenrenovering. 

 

E. Næste bestyrelsesmøde. 

Bestyrelsesmøder afholdes første mandag i måneden fra kl. 18. Næste møde d. 6. nov. 

 

F. Opdatering af hjemmeside. 

Camilla snakker med EV. 

 

G. Evt. 

Ekstraordinært afdelingsmøde, hvor vi skal godkende afdelingens budget, afholdes 14. nov. 

Kl. 19. 


